
ZAPISNIK SEJE SVETA STARŠEV OŠ JURŠINCI  11. 3. 2024 

 

Prisotnost: glej listo prisotnosti 

               

Opravičeno odsotni: Darja Gajser, Martina Novak, Doroteja Prejac in Mateja Žižek 

Neopravičeno odsotni: Zlatka Knez, Eva Lovrec, Vanja Ernejčič, Mitja Bogša in Tjaša Rudolf 

Novak 

 

Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje. 

2. Učno-vzgojni uspeh ob koncu I. ocenjevalnega obdobja. 

3. Seznanitev z Letnim poročilom 2023. 

4. Seznanitev z rednim inšpekcijskim pregledom v vrtcu. 

5. Poročilo revizorja o notranjem revidiranju za leto 2023. 

6. Pregled osebnih predmetov učencev. 

7.  Razno 

 

Ga. predsednica je pozdravila navzoče in predstavila dnevni red.  

Člani SS so potrdili dnevni red.   

 

K 1  

Ga. predsednica je prebrala zapisnik zadnje seje Sveta staršev.  

Člani Sveta staršev so z dvigom rok soglasno sprejeli zapisnik zadnje seje. 

 

K 2   

G. ravnatelj je predstavil učno-vzgojni uspeh v 1. redovalnem obdobju. Povedal je, da ima  

nekaj učencev  negativne ocene, vendar si jih imajo čas popraviti.   

Ga. Andreja Štumberger je vprašala ali si lahko 5. b razred malo sladka čaj. 

G. ravnatelj je povedal, da tega ne podpira, in da pridejo še strožje smernice za prehrano.  

Povedal je, da se ustanavlja skupina za prehrano, kjer bi sodelovala dva učenca, vodja prehrane, 

kuharica, predstavnik vrtca in predstavnik sveta staršev. 

G. ravnatelj je povedal, da se pojavlja vzgojna problematika, vendar se sproti rešuje.    

 



K 3   ) G. ravnatelj  in ga. računovodkinja sta predstavila Letno poročilo za leto 2023. 

           Ravnatelj je izpostavil, da je bila realizacija 100%. Prepleskani sta bili dve učilnici, 

zamenjale so se luči, nabavljenih pa je bilo tudi 25 tablic s pripadajočo omaro. Tablice in omare 

so bile financirane iz projekta Dvig digitalnih kompetenc in iz investicijskih sredstev. 

 

 

Izvajajo se štirje projekti: 

 

- Varno in spodbudno učno okolje 

-  I-šola 

-  Digitrajni učitelj 

-  Usposabljanje za integriteto in z integriteto 

 

Vsi projekti so triletni projekti. 

 

Šola aktivno sodeluje z Občino Juršinci in občinskimi odbori. 

 

Ga. Nataša Žajdela Lah je vprašala, kako je s projektom Interreg  in Formula.  

G. ravnatelj je povedal, da  projekt  Intereg ni bil uspešen.  

Projekt Formula  pa deluje. Organizatorji  projekta Formule  bodo organizirali delavnice v OŠ 

Juršinci, kjer bodo lahko sodelovali učenci 6. razredov. 

Ga. Irena Mikl je povedala, da je ŠD Juršinci omogočilo učencem prevoz v Planico in 110 

kart. G. ravnatelj je povedal, da gredo  na Planico 6., 7. in 8. razred,  ter se  lepo zahvalil. 

 

K 4 

G. ravnatelj je povedal, da smo imeli 13. 2. 2024 redni inšpekcijski pregled v vrtcu, ki ga je 

izvedlo Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje,  Inšpektorat RS za šolstvo. 

Ga. Tanja Kvar je podrobneje predstavila pomanjkljivosti, ki se odpravljajo in bodo v 

določenem roku odpravljene. Med drugim je predstavila dopolnjen  LDN vrtca,  in  dopolnjeno   

Publikacijo, ki mora biti v fizični obliki.  Tudi ostale pomanjkljivosti se odpravljajo. 

 

SKLEP: Vsi prisotni člani SS so z dvigom rok potrdili  dopolnjen LDN. 

SKLEP:  Vsi prisotni člani  SS so z dvigom rok potrdili  dopolnjeno Publikacijo vrtca. 

 

K5 



G. ravnatelj je povedal, da smo naročili revizijo poslovanja za leto 2023, prebral  je zaključek 

revizijskega poročila s katerim je zadovoljen, saj ni večjih napak. Napake, ki so se pojavile  

bomo  odpravili in upoštevali navodila revizorja naprej. 

 

 

K 6    

Za zagotavljanje varnosti v šoli  je  Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje dalo  predlog  za 

pregled osebnih predmetov. Pregled osebnih predmetov bi izvajal  ravnatelj ali pooblaščena 

oseba, če obstaja utemeljen sum. 

Člani Sveta staršev so se  strinjali s takim predlogom. G. ravnatelj je povedal, da se bodo do 

naslednjega šolskega leta dopolnila Pravila hišnega reda, Pravila šolskega reda in Vzgojni načrt.  

 

SKLEP: Člani Sveta staršev so potrdili predlog pregleda osebnih predmetov učencev. 

  

K 7 

Ga. predsednica je prebrala poročilo šolskega sklada.(priloga) 

Povedala je, da se bodo  juršinskim  obrtnikom   poslale prošnje za donacijo v šolski sklad. 

Ga. Andreja Štumberger je predlagala, da se delovni zvezki ne bi ovijali več v folijo. 

Ga. Mihaela Rakuša je predlagala, da bi prehrano za učence, ki imajo dietno prehrano, bolj 

izenačili z ostalo prehrano, ki jo imajo ostali učenci.  

G. ravnatelj je povedal, da bo uredil. 

Za predstavnico skupine za prehrano so člani Sveta staršev  predlagali Andrejo Štumberger. 

  

SKLEP: Člani Sveta staršev so soglasno potrdili Andrejo Štumberger za predstavnico      

              skupine za prehrano.     

 

Ga. predsednica se je vsem zahvalila.     

 

Zapisala:                                                                                  Predsednica Sveta staršev: 

Helena Bezjak                                                                           Vesna Krampelj   


